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前言

　　到目前为止，已经发现的动物物种有200多万种。从浩瀚的海洋到广阔的天空，从广袤的平原到荒
芜的沙漠，从赤日炎炎的非洲草原到冰雪覆盖的南极大陆⋯⋯到处都有动物的踪迹。它们是生物界最
活跃、活动范围最大的类群，也是生物界最庞大、最复杂的类群。它们的存在使大自然充满了生机与
活力，同时也活跃和丰富着人类的生活。 然而，通过近一个世纪的研究，科学家们惊讶地发现，世界
上数以万计的动物物种已经消亡，而且濒临危亡的动物物种还在急遽地增加。你可能以为动物物种的
消亡与你没有任何关系？那你就错了！每一个物种的灭绝都在给人类敲响的警钟：或许下一个灭绝的
物种就是——人类。 人类对环境和物种的影响日益增强，而越来越多的物种成为我们奔赴现代文明过
程中的牺牲品。为了遏制这种现象的进一步蔓延，编者特针对广大青少年朋友们殚精竭虑地编撰了本
书，本书从人与动物的和谐相处、动物与仿生科技、多彩的动物世界、尚待探究的动物世界等多方面
介绍了动物与人类的密切关系，意在调动广大青少年朋友的环保意识，增加探索大自然的兴趣，培养
对待动物的博爱之心，树立不断向大自然学习的谦逊之心。 世界是人类的，也是动物的。每一个物种
都是一个珍贵钧存在，每一个生灵都与人类息息相关。编者希望广大青少年朋友通过对本书的阅读能
够满怀敬意地爱护我们周围的环境，学会尊重和关爱生命，学会可持续性的利用它们，而不是竭泽而
渔式的掠夺。
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章节摘录

版权页：插图：Surely a play by Greenberg or Shakespeare, even when clumsily done, is less of a time waster than
Hot Feet, Lestat or one of the other lamented bombs that marks this as the moment of the musical's apocalypse.No,
the problem isn't that movie stars want to do theater. （We should all have such problems ！） But it's hard not to
wish they were being" better advised. In that spirit, the following list of do's and don'ts is offered. Tom, Johnny,
George,Jen, Angelina and Cameron would do well to commit it to memory. If nothing else, the practice will come
in handy for that irresistible theater script they may one day have to memorize.Don't underestimate the difference
between stage and film acting.Standing before an audience is like skiing down an Olympic slope. It requires supple
physical technique, intense Con-centration and unlimited dating. Becoming the character is only half the battle.
You have to convey your portrait to the back of the house while surviving the ogling stares of strangers, who can see
you even when you have nothing to do and would be out of the shot in TV or film. And more frightening still, you
have to duplicate it eight times a week——on time Do recognize that the only way to real success is thrugh
commitment to the craft.
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